



Приветствие участникам 19-й Международной выставки «Лесдревмаш-2022»

Welcome Message to the participants of the 19th International Exhibition Lesdrevmash 2022

Уважаемые коллеги!

От имени Ассоциации производителей машин и оборудования лесопромышленного комплекса «ЛЕСТЕХ» приветствую участников, посетителей и организаторов выставки «Лесдревмаш-2022».

Убежден, что участие в этом значимом отраслевом событии будет способствовать налаживанию и поддержке деловых связей, поиску новых партнеров по бизнесу и позволит отраслевым предприятиям обеспечить возможности развития и модернизации производственных процессов для повышения их эффективности.

В работе выставки примут участие ведущие производители и поставщики машин, оборудования и ГТ-решения, разработанных для решения всего спектра задач, стоящих перед лесопромышленным комплексом России. В рамках обширной деловой программы все заинтересованные стороны смогут обсудить рыночные тенденции и изменения в законодательстве.

Уверен, что посещение выставки будет не только полезным, но и интересным. До встречи на «Лесдревмаш-2022»!

Руководитель Ассоциации
«ЛЕСТЕХ» д.т.н., проф.

А.А. Тамби

Dear colleagues,

On behalf of the Lestech Association of Timber Industry Machinery and Equipment Manufacturers, I would like to welcome the exhibitors, visitors and organisers of Lesdrevmash 2022.

I am convinced that participation in this significant industry event will help to establish and maintain business relations, find new business partners, and enable industry enterprises to provide opportunities to develop and modernise production processes to improve their efficiency.

The exhibition will be attended by leading manufacturers and suppliers of machinery, equipment and GT solutions designed to address the full range of challenges faced by the Russian timber industry. An extensive conference programme will allow all interested parties to discuss market trends and changes in legislation.

I am positive that your visit will not only be useful but also interesting. See you at Lesdrevmash 2022!

Alexander Tambi

Head of the Lestech Association

Doctor of Technical Sciences, Professor